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Årsstämma Södra Mannabergs Samfällighetsförening 2021-03-21, Falkenberg 
 

§ 1 Stämmans öppnande  

Föreningens ordförande Mattias Shamlo hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. § 2 
Val av stämmansordförande Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att välja Mattias 
Shamlo till stämmansordförande. Beslutet var enhälligt. 

§ 2 Val av stämmansordförande  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att välja Mattias Shamlo till 
stämmansordförande. Beslutet var enhälligt. 

§ 3 Val av mötessekreterare  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att välja Maria Hultén till mötessekreterare. 
Beslutet var enhälligt. 

§ 4 Val av personer att justera protokollet  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att välja Jessica von Knorring och Mats Svensson 
att justera protokollet. Beslutet var enhälligt. 

§ 5 Stämmans behöriga utlysande  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att stämman är enligt stadgarna behörigen 
utlyst. Beslutet var enhälligt. 

§ 6 Fastställande av dagordningen  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att fastställa dagordning (se Appendix A). 
Beslutet var enhälligt. 

§ 7 Styrelsens och revisorernas berättelse  

Mattias och Brynolf presenterar resultatrapporten för föregående verksamhetsår. Mattias 
redogjorde för balansrapporten och verksamhetsberättelsen. Vi gör ett negativt resultat. 
Uppsättning av postlådor fanns inte med i budget vilket var en stor kostnad. Bidragen är släpande.  

Lars Blomgren redogjorde för revisionsberättelsen för föregående verksamhetsår. Södra Mannabergs 
Samfällighetsförening beslutade att fastställa resultatrapport, balansrapport och revisionsberättelse 
och lägga dessa till handlingarna. Beslutet var enhälligt. 

§ 8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2020. Beslutet var enhälligt 

§ 9 Ersättning till styrelsen och revisorerna  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att styrelsen och revisorerna ej får ersättning. 
Beslutet var enhälligt. 

§ 10 Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängd  

Andelar beräknas enligt nedan:  
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1 andel för obebodd tomt  

7 andelar för fritidsfastighet  

10 andelar för året runt boende  

Styrelsen förslår en höjning av medlemsavgiften för att ha en buffert men även möta kostnaderna för 
framtida asfaltläggning.   

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att årsavgiften höjs till 120 SEK/andel. 

Beslutet var enhälligt. 

Mattias och Brynolf gick igenom inkomst- och utgiftsstat.  

§ 11 Val av styrelse  

Valberedningen presenterade sitt förslag till styrelse.  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att välja:  

Linn Ståhl - Ledamot  

Brynolf Johansson - Ledamot  

Hanna Lund - Ledamot  

Maria Hultén - Ledamot  

Karl-Johan Karlsson - Ledamot  

Magnus Weréen - Ledamot 

Sandra Guerrero - suppleant  

Joseph Wolff - suppleant 

Henric Larsson - suppleant  

Helena Olofsson – suppleant 

Samtliga är valda på ett år. 

Beslutet var enhälligt. 

§ 12 Val av ordförande  

Valberedningen presenterade sitt förslag till ordförande.  

Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att välja Karl-Johan Karlsson till ordförande. 
Beslutet var enhälligt. 

§ 13 Val av revisor och revisorssuppleant  

Valberedningen presenterade sitt förslag till revisor Södra Mannabergs Samfällighetsförening 
beslutade att välja:  

Lars Blomgren - Revisor  

Magnus Filipsson - Revisor  
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Vakant - Revisorssuppleant  

De vakanta posterna kan fyllas utan extra stämma. 

Beslutet var enhälligt. 

§ 14 Val av valberedning  

Förslaget till valberedning presenterades Södra Mannabergs Samfällighetsförening beslutade att 
välja:  

Ing-Britt Hultén — Ledamot  

Vakant — Ledamot  

Vakant - Suppleant  

De vakanta posterna kan fyllas utan extra stämma. 

Beslutet var enhälligt. 

§ 15 Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar/övriga frågor 

Frågan om grillplats har tagits upp i styrelsen. En motion har även kommit in från Frederick Schmidt. 

Karl-Johan Karlsson lade fram förslaget som diskuterats i styrelsen. Förslag att den läggs i närheten av 
pulkabacken där mest folk umgås vintertid. Styrelsen kommer att fortsätta arbetet med att hitta en 
lämplig plats.  

Viktigt att alla som inte skickat in mailuppgifter gör det.  

Alla som inte är med i Facebookgruppen uppmanas att gå med. 

§ 16 Stämmoprotokoll 

Stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på www.sodramannaberg.se. 

§ 17 Stämmans avslutande  

Stämmans ordförande Mattias Shamlo tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat
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Appendix A Röstlängd 

 
Lars Blomgren Skrea 18:93  
 
Maria Hultén Skrea 7:130  
 
Frederick Schmidt Skrea 7:30  
 
Karl-Johan Karlsson Skrea 7:137  
 
Linn Ståhl Skrea 18:73  
 
Johanna Wästvind för Mary Samuelsson Skrea 28:1  
 
Anders Bengtsson och Helena Olofsson Skrea 4:16  
 
Magnus Wereen Skrea 7:139  
 
Magnus Filipsson och Christina Alenäs Skrea 4:15  
 
Mattias Shamlo Skrea 7:135  
 
Henric Larsson Skrea 18:85  
 
Brynolf Johansson Skrea 18:95  
 
Hanna Lund Skrea 4:13  
 


